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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Do godziny 15,20 przesuwam rozpoczęcie i osoby zainteresowane udziałem proszę na udanie
się do sali obrad.

ODSTĄPIENIE OD SPORZĄDZANIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO DLA TRASY NOWOHUCKI EJ
JAKO INWESTYCJI CELU PUBLICZNEGO

W tej sprawie został złoŜony wniosek o odstąpienie od drugiego czytania. Czy ktoś z
Państwa Radnych ma zastrzeŜenia? Głos „za”, głos „przeciw” temu wnioskowi formalnemu?
Przypomnę chodzi o odstąpienie od drugiego czytania uchwały w sprawie odstąpienia od
sporządzenia planu przestrzennego dla Trasy Nowohuckiej, druk nr 268. Problem jakiś jest?
Proszę Państwa będziemy głosowali wniosek o odstąpienie od drugiego czytania. Głosujemy
w wersji ręcznej.

Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem od drugiego czytania tego projektu
uchwały przypomnę dotyczy to odstąpienia od planu Nowohuckiej?

Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Proszę wynik.

Proszę Państwa głosowaliśmy:
23 osoby za
brak przeciwnych
1 osoba wstrzymała się od głosu

Stwierdzam, iŜ Rada odstąpiła od drugiego czytania projektu uchwały.
Głosujemy uchwałę zgodnie z pierwotną wersją, bo rozumiem Ŝadnych poprawek ani

autopoprawek nie było. Proszę o przygotowanie głosowania.
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały, przypomnę rzecz

dotyczy odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla Trasy Nowohuckiej jako inwestycji celu publicznego?

Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?

Proszę Państwa głosowaliśmy:
24 za projektem uchwały
brak przeciwnych
1 osoba wstrzymała się od głosu

Stwierdzam, iŜ Rada podjęła uchwałę w sprawie odstąpienia od sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Trasy Nowohuckiej jako inwestycji
celu publicznego.

Proszę Państwa przechodzimy do głównego punktu dzisiejszego posiedzenia:

WYBÓR ŁAWNIKÓW DO S ĄDU OKRĘGOWEGO ORAZ SĄDÓW REJONOWYCH
W KRAKOWIE NA KADENCJ Ę W LATACH 2008 – 2011
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Bardzo proszę Panią Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie wyników
głosowania. Panią Martę Suter bardzo proszę o przedstawienie wyników głosowania. Państwu
Radnych rozdawane są pisemne wyniki bo jak Państwo widzicie jest ponad 600 nazwisk
uznaliśmy dla formalnego stanu rzeczy Państwo otrzymujecie wyniki w postaci pisemnej,
Pani Marta odczytuje protokół z głosowania. Proszę bardzo Pani Marto.

Radna – p. M. Suter
Protokół nr 1 z głosowania tajnego na XXIV Sesji Rady Miasta Krakowa w dniu 24
października 2007 r. w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego oraz sądów
rejonowych w Krakowie na kadencję w latach 2008 – 2011. Komisja Skrutacyjna w składzie:
Jakub Bator
Bartłomiej Kocurek
Łukasz Osmenda
Marta Suter
Piotr Wiszniewski
Po dokonaniu aktu głosowania i obliczenia głosów komisja ustaliła co następuje, ustawowy
skład Rady 43 osoby, kart do głosowania oddano czyli w głosowaniu wzięło udziału 34
osoby, głosów waŜnych czyli waŜnych kart do głosowania oddano 34, głosów niewaŜnych
kart do głosowania oddano 0.

1. Ławnikami zostały wybrany osoby, które uzyskały kolejną najwyŜszą liczbę
głosów. Sąd Okręgowy, załącznik nr 1 wybrano 155 ławników, konieczność kolejnego
wyboru 7 ławników spośród 30 kandydatów, którzy otrzymali równą ilość głosów czyli po 4
głosy.

2. Sąd Rejonowy dla Krakowa – Śródmieścia, załącznik nr 2 wybrano 86 ławników,
konieczność wyboru 21 ławników spośród 27 kandydatów, którzy otrzymali równą ilość
głosów, po 4 głosy.

3. Sąd Rejonowy dla Krakowa – Podgórza, załącznik nr 3 wybrano 70 ławników,
konieczność kolejnego wyboru 2 ławników spośród 15 kandydatów, którzy otrzymali równo
ilość głosów, po 4 głosy.

4. Sąd Rejonowy dla Krakowa – Nowej Huty, załącznik nr 4 wybrano 71 ławników,
konieczność kolejnego wyboru 21 ławników spośród 24 kandydatów, którzy otrzymali równą
ilość głosów, po 3 głosy.

5. Sąd Rejonowy dla Krakowa – Krowodrza, załącznik nr 5 wybrano 64 ławników,
konieczność kolejnego wyboru 1 ławnika spośród 14 kandydatów, którzy otrzymali równą
ilość głosów, 3 głosy.

6. Sąd Okręgowy Wydział Prawny, załącznik nr 6 wybrano 24 ławników.
7. Sąd Rejonowy dla Krakowa – Nowej Huty Wydział Pracy i Ubezpieczeń

Społecznych załącznik nr 7 wybrano 61 ławników.
Zbiorczy wynik głosowania na ławników do Sądu Okręgowego oraz sądów stanowi

załącznik do niniejszego protokołu.
Na tym protokół zakończono i podpisano.
Komisja Skrutacyjna. Są tutaj wszystkie podpisy, wszystkich osób, które są w składzie

Komisji Skrutacyjnej. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Proszę jeszcze Panią Przewodniczącą o pozostanie. Proszę Państwa w ten
sposób ogłosiliśmy I tury głosowań na ławników. PoniewaŜ z tego co Pani Przewodnicząca
powiedziała wynika konieczność dogrywki w 5 sądach w tej chwili zostanie przygotowany i
przedstawiony sposób głosowania tej dogrywki czyli w tych 5 sprawach wyboru ławników.
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Najpierw czy są pytania do Komisji Skrutacyjnej co do I tury głosowania? Nie widzę. W
związku z tym przystąpimy zaraz do informowania jak wygląda sprawa głosowania II tury
głosowania, mamy do wyboru 5, będziemy musieli wybrać dla 5 sądów jeszcze kandydatów
na ławników. Za chwilę Państwu zostaną rozdane karty do głosowania, które Komisja
Skrutacyjna przygotowała Państwu karty do głosowania, jest ich 5. Na kaŜdej są zapisane
nazwiska oraz liczbę mandatów, które mają zostać czyli mogły być skreślone po to Ŝeby
wybrać w odpowiedni sposób ludzi. Czy w sprawie tego głosowania dogrywkowego ktoś z
Państwa Radnych ma jeszcze jakieś pytania? Czy wszystkim zostały wydane karty do
głosowania? To teraz będę prosił Komisję Skrutacyjną o wydawanie kart do głosowania,
następnie przypomnimy Państwu w jaki sposób głosujemy to znaczy ile z ile, ogłosimy
przerwę na głosowanie i potem Komisja Skrutacyjna przejmie głosowanie. Zanim to nastąpi
mam pytanie do Państwa Radnych formalne czy jest jakaś profesja zmian Komisji
Skrutacyjnej? Przypomnę wybraliśmy 5-osobową Komisję Skrutacyjną, która ma
przegłosować te rzeczy ale jeŜeli są jakieś uwagi to bardzo proszę. Nie widzę. Stwierdzam, Ŝe
Komisja Skrutacyjna będzie głosowała w dotychczasowym składzie i w tej chwili Komisja
Skrutacyjna będzie Państwu wydawać karty do głosowania I dogrywki głosowania na
ławników do sądów w Krakowie. Bardzo proszę Panią Przewodniczącą.

Radna – p. M. Suter
Ja bardzo proszę Państwa Radnych o podchodzenie tutaj poniewaŜ będziemy Państwu
wydawać opieczętowane karty do głosowania.
Pan Bator Jakub – bardzo proszę
Pan Jakub Bator odebrał kartę do głosowania
Pan Bobrowski Tomasz – odebrał
Pan Bystrowski Paweł – odebrał
Pan Chwajoł Janusz – odebrał
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej – odebrał
Pani Fijałkowska GraŜyna – odebrała
Pan Franaszek Piotr – nieobecny
Pan Franczyk Jan – odebrał
Pan Garda Bartłomiej – nieobecny
Pan Gilarski Mirosław – nieobecny
Pan Hausner Wojciech – odebrał
Pani Jantos Małgorzata – nieobecna
Pan Klimowicz Paweł – nieobecny
Pan Kocurek Bartłomiej – nieobecny
Pan Kosior Bolesław – odebrał
Pan Kośmider Bogusław – odebrał
Pan Kozdronkiewicz Wojciech – odebrał
Pan Maranda Stanisław – odebrał
Pani Katarzyna Matusik-Lipiec – odebrała
Pani Migacz Katarzyna – odebrała
Pani Mirek-Mikuła Barbara – odebrała
Pan Kajetan d' Obyrn – odebrał
Pan Olszówka Dariusz – nieobecny
Pan Osmenda Łukasz – odebrał
Pani Patena Marta – odebrała, przepraszam nieobecna
Pan Piechowicz Daniel – odebrał
Pan Pietrus Włodzimierz – odebrał
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Pan Pilch Józef – odebrał
Pan Połomski Jerzy – odebrał
Pan Rachwał Stanisław – odebrał
Pani Radwan-Ballada Małgorzata – odebrała
Pani Sieja ElŜbieta – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Stawowy Grzegorz – odebrał
Pan Stelmachowski Marek – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Sularz Paweł – nieobecny
Pan Sułowski Krzysztof – nie bierze udziału w głosowaniu
Pani Suter Marta – odebrała
Pani Tatara Agata – odebrała
Pani Wiszniewski Piotr – odebrał
Pan Włodarczyk Zygmunt – odebrał
Pan Woźniakiewicz Jerzy – odebrał
Pan Zięba Stanisław – odebrał
Wracam jeszcze?
Pan Franaszek Piotr – nadal nieobecny
Pan Garda Bartłomiej – nadal nieobecny. O, przepraszam – odebrał
Pan Gilarski Mirosław – odebrał
Pani Jantos Małgorzata – odebrał
Pan Klimowicz Paweł – nadal nieobecny
Pan Kocurek Bartłomiej – odebrał
Pan Kosior juŜ jest
Pan Olszówka Dariusz – nie ma
Pani Patena Marta – odebrała
Pan Sularz Paweł – nie odebrał
Pan Sułowski – nie bierze udziału
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Proszę Państwa na kaŜdej karcie do głosowania macie na górze ilość nazwisk, które musicie
maksymalne skreślić bardzo proszę uwaŜać Ŝeby nie było potem problemu.

Radna – p. M. Suter
Proszę Państwa jak Państwo myślicie ile wam czasu potrzeba?

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
I jeszcze ustalamy, Ŝe do 10 minut będziemy Państwa prosić o zwrot kart do głosowania
oczywiście według listy itd., a potem ogłosimy przerwę w celu policzenia głosów przez
Komisję Skrutacyjną i to będzie przerwa taka trochę wojskowa, stąd do wieczności.

PRZERWA /10 minut/

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Proszę Państwa po woli kończymy wypełnianie, będę prosił Komisję Skrutacyjną Panią
Martę. Jeszcze chce. Proszę bardzo jeszcze 5 minut. Jak będzie trzeba to i 50 minut. To juŜ
Pani Marta zdecyduje czy od początku, czy od końca ja tam nie będę ingerował.

PRZERWA /5 minut/
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Jeszcze chwilkę Pani Marto. Proszę Państwa czy ktoś jest jeszcze w trakcie głosowania
proszę o podniesienie ręki, jeŜeli trzeba czas? Dobrze jeszcze 5 minut.

PRZERWA /5 minut/

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dla osób, które chcą jeszcze wyniki pobrać, tu są wyniki głosowania na ławników, bardzo
proszę jeŜeli ktoś chce to bardzo proszę. To nie, to są w ogóle wyniki głosowania., tu
niektórzy nie są. To są wynika głosowania, część z nich nie została ławnikami. Proszę
Państwa czy ktoś z Państwa Radnych jest jeszcze w trakcie głosowania? Jeszcze chwila.
Rozumiem.  Proszę Państwa, czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych jest w trakcie głosowania?
Jeszcze Pan Kozdronkiewicz. Czekamy. Proszę Państwa minęło 15 minut głosowania. Bardzo
proszę Komisję Skrutacyjną o przeprowadzeniu aktu głosowania. Jak będzie to Pani Marta
zdecyduje to po pierwsze, po drugie miejmy nadzieję, Ŝe to jest ostatnia dogrywka bo jeszcze
nas czeka ostatecznej uchwały.

Radna – p. M. Suter
Proszę Państwa oddanie kart do głosowania, głosowanie druk 378 i oczywiście zgodnie z
tradycją w tej chwili będę odczytywała nazwiska radnych od końca:
Pan Zięba Stanisław
Przygotuje się Pan Woźniakiewicz Jerzy Ŝeby było szybciej
Pan Woźniakiewicz Jerzy – oddał głos
Pan Włodarczyk Zygmunt – oddał głos
Pan Wiszniewski Piotr się przygotuje
Włodarczyk Zygmunt – oddał głos
Pan Wiszniewski Piotr
Przygotuje się Pani Tatara Agata
Pan Wiszniewski Piotr – oddał głos
Pani Tatara Agata – oddała głos
Suter Marta – oddała głos
Pan Sułowski Krzysztof – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Sularz Paweł – nieobecny
Pan Stelmachowski Marek – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Stawowy Grzegorz – na razie jest nieobecny
Pani Sieja ElŜbieta –
Przepraszam bardzo ale wszyscy rozmawiają więc chciałam Państwu po prostu przekrzyczeć
to tylko dlatego.
Pani Sieja ElŜbieta – nie bierze udziału w głosowaniu
Pani Radwan-Ballada Małgorzata
Przygotuje się Pan Rachwał Stanisław
Pani Radwan-Ballada – oddała głos
Pan Rachwał Stanisław – oddał głos
Pan Połomski Jerzy
Przygotuje się Pan Pilch Józef
Pan Połomski Jerzy – oddał głos
Pan Pilch Józef – oddał głos
Pan Pietrus Włodzimierz
Przygotuje się Pan Piechowicz Daniel
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Pan Pietrus Włodzimierz – oddał głos
Pan Piechowicz Daniel – oddał głos
Pani Patena Marta – oddała głos
Pan Osmenda Łukasz – oddał głos
Pan Olszówka Dariusz – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Kajetan d'  Obyrn – oddał głos
Pani Mirek-Mikuła Barbara – oddała głos
Pani Migacz Katarzyna – oddała głos
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna
Przygotuje się Pan Maranda Stanisław
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna – oddała głos
Pan Maranda Stanisław – oddał głos
Pan Kozdronkiewicz Wojciech – oddał głos
Pan Kośmider Bogusław – oddał głos
Pan Kosior Bolesław – oddał głos
Pan Kocurek Bartłomiej – oddał głos
Pan Klimowicz Paweł – nieobecny
Pani Jantos Małgorzata – oddała głos
Pan Hausner Wojciech – oddał głos
Pan Gilarski Mirosław – oddał głos
Pan Garda Bartłomiej – oddał głos
Pan Franczyk Jan – oddał głos
Pan Franaszek Piotr – nieobecny
Pani Fijałkowska GraŜyna – oddała głos
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej – oddał głos
Pan Chwajoł Janusz – oddał głos
Pan Bystrowski Paweł – oddał głos
Pan Bobrowski Tomasz – oddał głos
I Pan Bator Jakub – oddał głos
I jeszcze wrócę, do osób które były nieobecne:
Pan Franaszek – nadal nieobecny
Pan Klimowicz – nadal nieobecny
Pan Stawowy Grzegorz – oddał głos
Pan Sularz Paweł – nadal nieobecny
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Ogłaszam przerwę do godziny 16,50, czyli na godzinę w celu policzenia
głosów. Mam nadzieję, Ŝe wtedy nie będzie trzeba robić dogrywki.

PRZERWA /do godziny 16,50/

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Jeszcze czekamy. Proszę Państwa jeszcze czekamy na protokół bo juŜ jest sfinalizowany i
informacja organizacyjna. Za chwilę będzie ogłoszenie wyników głosowań na ławników. Pan
Radny Włodarczyk, bardzo miło, dziękuję. Nie, nie ja Ŝyczę sobie spokoju. Państwo Radni za
chwilę będą ogłoszone wyniki głosowania na ławników. Wiemy, Ŝe jest dogrywka, tak
jeszcze jest dogrywka dla dwóch sądów na szczęście niewielka w związku z tym Komisja
Skrutacyjna po ogłoszeniu, bo przerwa jest związana z tym no muszą jeszcze raz robić karty
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do głosowania i tam jest jakaś wątpliwość ale to zaraz będzie załatwiona i potem po dogrywce
będzie ostateczne głosowanie tej uchwały ławnikowej. To jest waŜne Ŝeby Państwo byli
wtedy no bo wtedy to jest juŜ jakby finał tej całej sprawy. Jeszcze czekamy. Proszę Państwa
w związku z tym, Ŝe mam informację jeszcze ogłaszam 10 minut przerwy poniewaŜ Komisja
Skrutacyjna musi, no coś tam zrobić z protokołem. Przepraszam 10 minut przerwy.

PRZERWA /10 minut/

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Komisja gotowa rozumiem, tak. Proszę Państwa wznawiam posiedzenie, bardzo proszę
Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o odczytanie wyników oraz poinformowanie Państwa
co dalej robimy jeśli idzie o głosowanie ławników.

Radna – p. M. Suter
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Odczytam protokół nr 2 głosowania tajnego na 2. Posiedzeniu XXIV Sesji Rady Miasta
Krakowa z dnia 30 października w sprawie wyborów do Sądu Okręgowego oraz sądów
rejonowych w Krakowie na kadencję w latach 2008 – 2011.
Komisja Skrutacyjna w składzie:
Jakub Bator
Bartłomiej Kocurek
Łukasz Osmenda
Marta Suter
Piotr Wiszniewski
Po dokonaniu aktu głosowania i obliczania głosów ustaliła co następuje: ustawowy skład
Rady 43, kart do głosowania oddano 35, głosów waŜnych oddano 35, głosów niewaŜnych
czyli niewaŜnych kart do głosowania oddano 0.

Ławnikami zostały wybrane osoby, które uzyskały kolejno najwyŜszą liczbę głosów,
Sąd Okręgowy nr 1, załącznik nr 1 wybrano 7 ławników spośród 30 kandydatów i tak było
potrzeba.

Sąd Rejonowy dla Krakowa – Śródmieścia, załącznik nr 2 wybrano 20 ławników
spośród 27 kandydatów, konieczność kolejnego wyboru 1 ławnika spośród 2 kandydatów,
którzy otrzymali równą ilość 18 głosów.

Sąd Rejonowy dla Krakowa – Podgórza, załącznik nr 3 wybrano 1 ławnika spośród 15
kandydatów, konieczność kolejnego wyboru 1 ławnika spośród 2 kandydatów, którzy
otrzymali równą ilość głosów po 8 głosów.

Sąd Rejonowy dla Krakowa – Nowej Huty, załącznik nr 4 wybrano 21 ławników
spośród 24 kandydatów.

Sąd Rejonowy dla Krakowa – Krowodrzy, załącznik nr 5 wybrano 1 ławników
spośród 14 kandydatów.

Zbiorczy wynik do głosowania na ławników do Sądu Okręgowego oraz sądów
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Na tym protokół zakończono i podpisano. Stosowna ilość podpisów całej Komisji
Skrutacyjnej. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo Pani Przewodniczącej. Wynika z tego, Ŝe musimy dokończyć głosowanie
zakresie ławników Sądu Rejonowego Kraków – Śródmieście i w zakresie Sądu Rejonowego
Kraków – Podgórze. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania? JeŜeli nie
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to za chwilę przygotowanie zostanie i przeprowadzone głosowanie tylko w tych dwóch
sądach. Przypomnę dostaniecie Państwo kartę, na której będą po 2 nazwiska i z kaŜdego
skreślamy po 1. Komisja Skrutacyjna przygotuje głosowanie.

Radna – p. M. Suter
Proszę Państwa, Państwo odbiorą dwie karty do głosowania, na kaŜdej karcie są po dwa
nazwiska, wybierzemy z tych dwóch osób po jednej osobie. Oczywiście głosowanie imienne:
Pan Jakub Bator – odebrał
Pan Bobrowski Tomasz – odebrał
Pan Bystrowski Paweł – nieobecny
Pan Chwajoł Janusz
Przygotuje się Pan Jerzy Maciej Fedorowicz
Pan Chwajoł Janusz – odebrał
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej - odebrał
Pani Fijałkowska GraŜyna – odebrała
Pan Franaszek Piotr – nieobecny
Pan Franczyk Jan – nieobecny
Pan Garda Bartłomiej – odebrał
Pan Mirosław Gilarski – odebrał
Pan Hausner Wojciech – odebrał
Pani Jantos Małgorzata – odebrała
Pan Klimowicz Paweł – nieobecny – nie bierze udziału w głosowaniu

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Proszę Państwa bardzo proszę troszeczkę, uspokójmy się bo nie słychać pani.

Radna – p. M. Suter
Pan Kocurek Bartłomiej – odebrał
Pan Kosior Bolesław – odebrał
Pan Kośmider Bogusław – odebrał
Pan Kozdronkowicz Wojciech – odebrał
Pan Maranda Stanisław – odebrał
Pani Katarzyna Matusik-Lipiec – odebrała
Pani Migacz Katarzyna – nieobecna
Pani Mirek-Mikuła Barbara – odebrała
Pan Kajetan d' Obyrn – odebrał
Pan Olszówka Dariusz – odebrał
Pan Osmenda Łukasz – odebrał
Pani Patena Marta – nieobecna
Pan Piechowicz Daniel – odebrał
Pan Pietrus Włodzimierz – odebrał
Pan Pilch Józef – odebrał
Pan Połomski Jerzy – odebrał
Pan Rachwał Stanisław – odebrał
Pani Radwan-Ballada Małgorzata – nieobecna
Pani Sieja ElŜbieta – nieobecna
Pan Stawowy Grzegorz – odebrał
Pan Stelmachowski Marek – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Sularz Paweł – nieobecny – przepraszam – odebrał
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Pan Sułowski Krzysztof – nie bierze udziału w głosowaniu
Pani Suter Marta – odebrała
Pani Tatara Agata – odebrała
Pani Wiszniewski Piotr – odebrał
Pan Włodarczyk Zygmunt – odebrał
Pan Woźniakiewicz Jerzy – odebrał
I Pan Zięba Stanisław – odebrał
Proszę Państwa myślę, Ŝe dosłownie nie dłuŜej jak 5 minut, ale to Pan Przewodniczący proszę
Ŝeby zdecydował.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Proszę Państwa 3 minuty na zagłosowanie i zaraz teŜ będzie głosowanie, oddajmy teŜ komisji
prawo Ŝeby sobie skreśliła tam co moŜe.

PRZERWA /3 minuty/

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Jeszcze moment, dobrze. Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną. Proszę Państwa przystępujemy
do głosowania będą jak zawsze wyczytywane nazwiska i pieczętowane, proszę składać swoje
głosy....

Radna – p. M. Suter
Proszę Państwa teraz myślę, Ŝe nie ma być to tak ciągle tradycjonalistą i od przodu:
Pan Bator Jakub – oddał głos
Pan Bobrowski Tomasz – oddał głos
Pan Bystrowski Paweł – nieobecny
Pan Chwajoł Janusz – oddał głos
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej – oddał głos
Pani Fijałkowska GraŜyna – oddała głos
Pan Franaszek Piotr – nieobecny
Pan Franczyk Jan – nieobecny
Pan Garda Bartłomiej – oddał głos
Pan Gilarski Mirosław – oddał głos
Pan Hausner Wojciech – oddał głos
Pani Jantos Małgorzata – oddała głos
Pan Klimowicz Paweł – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Kocurek Bartłomiej – oddał głos
Pan Kosior Bolesław – oddał głos
Pan Kośmider Bogusław – oddał głos
Pan Kozdronkiewicz Wojciech – oddał głos
Pan Maranda Stanisław – oddał głos
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna -
Pani Migacz Katarzyna – nieobecna
Pani Mirek-Mikuła Barbara – oddała głos
Pan Kajetan d' Obyrn – oddał głos
Pan Olszówka Dariusz – oddał głos
Pan Osmenda Łukasz – oddał głos
Pani Patena Marta – nieobecna
Pan Piechowicz Daniel – oddał głos
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Pan Pietrus Włodzimierz – oddał głos
Pan Pilch Józef – oddał głos
Pan Połomski Jerzy – oddał głos
Pan Rachwał Stanisław – oddał głos
Pani Radwan-Ballada Małgorzata – nieobecna
Pani Sieja ElŜbieta – nieobecna
Pan Stawowy Grzegorz – oddał głos
Pan Stelmachowski Marek – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Sularz Paweł – oddał głos
Pan Sułowski Krzysztof – nie bierze udziału
Pani Suter Marta – oddała głos
Pani Tatara Agata – oddała głos
Pan Wiszniewski Piotr – oddał głos
Pan Włodarczyk Zygmunt – oddał głos
Pan Woźniakiewicz Jerzy – oddał głos
Pan Zięba Stanisław – oddał głos

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Komisja udała się na naradę. Ogłaszam przerwę do godziny 18,oo. Komisja
przygotuje od razu karty do głosowania ostateczne.

PRZERWA /do godziny 18,oo/

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Bardzo proszę Państwa o powrót na salę, a Biuro Rady o pomoc w ściągnięciu Radnych.
Szanowni Państwo z Biura Radny bo oni tam bez mikrofonu, trzeba poprosić Biuro Rady
tutaj, dobrze. Bardzo proszę Państwa Radnych o powrót na salę. Dogrywki nie ma, to jest
ostatnie głosowanie. Panie Skarbniku proszę nie zamykać tych drzwi. Dziękuję. Bardzo
proszę Państwa Radnych o powrót na salę. Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną. Pani Marto?
No właśnie. Pani Marta jest dzisiaj zapracowana. Bardzo proszę wznawiam obrady. Bardzo
proszę Komisję Skrutacyjną o oczytanie protokołu z ostatniego głosowania.

Radna – p. M. Suter
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Protokół nr 3 głosowania tajnego na 2. Posiedzeniu XXIV Sesji Rady Miasta Krakowa w dniu
30 października 2007 r. w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego oraz sądów
rejonowych w Krakowie na kadencję w latach 2008 – 2011. Komisja Skrutacyjna w składzie:
Jakub Bator
Bartłomiej Kocurek
Łukasz Osmenda
Marta Suter
Piotr Wiszniewski
Po dokonaniu aktu głosowania i obliczenia głosów komisja ustaliła co następuje, ustawowy
skład Rady 43 osoby, kart do głosowania oddano czyli wzięto udział w głosowaniu 64
poniewaŜ tym razem karty były podwójne, w głosowaniu udział wzięły 32 osoby, głosów
waŜnych czyli waŜnych kart do głosowania oddano 61, głosów niewaŜnych czyli niewaŜnych
kart do głosowania oddano 3. Ławnikami zostały wybrane osoby, które uzyskały kolejno
najwyŜszą liczbę głosów.
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Sąd Rejonowy dla Krakowa – Śródmieścia, załącznik nr 2 wybrano 1 ławnika spośród
2 kandydatów, którzy otrzymali równą ilość głosów po 18. Pani Maria Jadwiga Dębowska
otrzymała 13 głosów, a Pani Ewa Janina Kochmańska otrzymała 17 głosów. Pani Ewa Janina
Kochmańska została wybrana na ławnika.

Sąd Rejonowy dla Krakowa – Podgórza, załącznik nr 3 wybrano 1 ławnika spośród 2
kandydatów, którzy mieli po 8 głosów i Pani Krystyna Frasik otrzymała 22 głosy, a Pani
Stanisława Krystyna Kret otrzymała 9 głosów. Pani Krystyna Frasik została wybrana na
ławnika.

Zbiorczy wynik głosowania na ławników do Sądu Okręgowego oraz do sądów
rejonowych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Na tym protokół zakończono i podpisano. Jest stosowna ilość podpisów całej Komisji
Skrutacyjnej.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo komisji. Czy w sprawie wyników głosowania są jakieś pytania? Proszę
Państwa przeczytany protokół oznacza, Ŝe dokonaliśmy indywidualnego wyboru wszystkich
ławników, którzy zgodnie z zapotrzebowaniem stosownych sądów zostali określeni. Teraz
Komisja Skrutacyjna przeprowadzi ostatecznego głosowanie nad wyborem ławników i to
głosowanie musi być głosowaniem tajnym. Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną o
przygotowanie głosowania. Proszę Państwa teraz będzie przeprowadzone tajne głosowanie
nad ostateczną uchwałą w sprawie wyboru ławników. W międzyczasie rozdawane są Państwu
druki uchwał, które wpłynęły do przewodniczącego. Po przeprowadzeniu tego głosowania
nastąpi ciąg dalszy.  Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną o podejście tutaj, będą wydawane
teraz druki ostateczne do głosowania nad uchwałą. Uchwała musi być głosowana w trybie
tajnym, ale to jest tylko jedno głosowanie bardzo proste więc nie powinno sprawić Ŝadnych
problemów. Bardzo proszę Panią Marta i Państwa o wydanie druków. Bardzo proszę Państwa
Radnych o spokój. Bardzo proszę Pani Przewodnicząca czyta listę, Państwa Radnych proszę o
odbieranie druku do głosowania ostatecznego.

Radna – p. M. Suter
Pan Bator Jakub
Przygotuje się Pan Bobrowski Tomasz
Pan Bobrowski Tomasz – odebrał
Pan Bystrowski Paweł – po kartę – odebrał
Pan Chwajoł Janusz  - odebrał
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej – odebrał
Pan Chwajoł – odebrał
Pan Fijałkowska GraŜyna –
Pan Franaszek Piotr
Pani Fijałkowska GraŜyna – odebrała
Pan Franaszek Piotr – nieobecny
Pan Franczyk Jan  - nieobecny
Pan Garda Bartłomiej – odebrał
Pani Gilarski Mirosław
Pan Gilarski – odebrał
Pan Hausner Wojciech – odebrał
Pani Jantos Małgorzata – odebrała
Pan Klimowicz Paweł – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Kocurek Bartłomiej – odebrał
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Pan Kosior Bolesław – odebrał
Pan Kośmider Bogusław – odebrał
Pan Kozdronkiewicz Wojciech
Przygotuje się Pan Maranda Stanisław
Pan Kozdronkiewicz Wojciech – odebrał
Pan Maranda Stanisław – odebrał
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna
Pani Migacz Kasia się przygotuje
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna – odebrała
Pani Migacz Katarzyna – odebrała
Pani Mirek-Mikuła Barbara – odebrała
Pan Kajetan d' Obyrn – odebrał
Pan Olszówka Dariusz – odebrał
Pan Osmenda Łukasz – odebrał
Pani Patena Marta – odebrała
Pan Piechowicz Daniel – odebrał
Pan Pietrus Włodzimierz – odebrał
Pan Pilch Józef – odebrał
Pan  Połomski Jerzy – odebrał
Pan Rachwał Stanisław – odebrał
Pan Radwan-Ballada Małgorzata – odebrała
Pani Sieja ElŜbieta – nie odebrała
Nieobecna – Pani Sieja ElŜbieta
Pan Stawowy Grzegorz – odebrał
Pan Stelmachowski Marek – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Sularz Paweł – odebrał
Pan Sułowski Krzysztof – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Sularz – nie bierze udziału w głosowaniu
Momencik:
Pan Stelmachowski – nie bierze
Pan Sularz – nie bierze
Pan Sułowski – nie bierze
Pani Suter Marta – odebrała
Pani Tatara Agata – odebrała
Pani Wiszniewski Piotr – odebrał
Pan Włodarczyk Zygmunt – odebrał
Pan Woźniakiewicz Jerzy – odebrał
Pan Zięba Stanisław – odebrał

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Myślę, Ŝe do tych podpisów Państwo nie potrzebujecie duŜo czasu. Proszę o przygotowanie
samego głosowania. Proszę Państwa odbywamy teraz głosowanie będą wyczytywani Państwa
i proszę wrzucać do urny głos. Bardzo proszę.

Radna – p. M. Suter
Proszę Państwa na koniec głosowania na ławników Ŝeby tradycji stało się zadość od końca:
Pan Zięba Stanisław – oddał głos
Pan Woźniakiewicz Jerzy – oddał głos
Pan Włodarczyk Zygmunt – oddał głos
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Pan Wiszniewski Piotr – oddał głos
Pani Tatara Agata – oddała głos
Pani Suter  Marta – oddała głos
Pan Sułowski Krzysztof – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Sularz Paweł – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Stelmachowski Marek – nie bierze udziału w głosowaniu
Pan Stawowy Grzegorz – oddał głos
Pani Sieja ElŜbieta – nieobecna
Pan Radwan-Ballada Małgorzata – oddała głos
Pan Rachwał Stanisław – oddał głos
Pan Połomski Jerzy – oddał głos
Pan Pilch Józef – oddał głos
Pan Pietrus Włodzimierz – oddał głos
Pan Piechowicz Daniel – oddał głos
Pani Patena Marta – oddała głos
Pan Osmenda Łukasz – oddał głos
Pan Olszówka Dariusz – oddał głos
Pan Kajetan d' Obyrn – oddał głos
Pani Mirek-Mikuła Barbara – oddała głos
Pani Migacz Kasia – oddała głos
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna – tu bardziej pasuje Katarzyna
Pan Maranda Stanisław – oddał głos
Pan Kozdronkiewicz Wojciech
Przygotuje się Pan Kośmider Bogusław
Pan Kośmider Bogusław – oddał głos
Pan Kosior Bolesław – oddał głos
Pan Kocurek Bartłomiej – oddał głos
Pan Klimowicz Paweł – nie bierze udziału w głosowaniu
Pani Jantos – oddała głos
Pan Hausner Wojciech – oddał głos
Pan Gilarski Mirosław – oddał głos
Pan Garda Bartłomiej – oddał  głos
Pan Franczyk Jan – nieobecny
Pan Franaszek Piotr – nieobecny
Pani Fijałkowska GraŜyna – oddała głos
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej – oddał głos
Pan Chwajoł Janusz – oddał głos
Pan Bystrowski Paweł – oddał głos
Pan Bobrowski Tomasz – oddał głos
Pan Bator Jakub – oddał głos

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Ogłaszam 5 minut przerwy, no przecieŜ muszą policzyć.

PRZERWA /5 minut/

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
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Proszę Państwa wznawiam obrady, bardzo proszę Panią Przewodniczącą Komisji
Skrutacyjnej, której serdecznie dziękuje za trudy pracy, jej i całej Komisji Skrutacyjnej,
bardzo proszę o odczytanie wyników głosowania.

Radna – p. M. Suter
Wyniki głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego oraz sądów
rejonowych w Krakowie na kadencję w latach 2008 – 2011, druk 378:

głosów za – 32 głosy
głosów przeciw – 3
wstrzymujących się - brak
nie biorących udziału w głosowaniu osób - 4
nieobecnych - 3.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Stwierdzam, iŜ Rada podjęła uchwałę w sprawie wyborów ławników do
Sądu Okręgowego oraz sądów rejonowych w Krakowie na kadencję w latach  2008 – 2011.
Jeszcze raz serdecznie Dziękuję Komisji Skrutacyjnej za cięŜką pracę. Mam nadzieję, Ŝe
następne wyboru takich ławników będą juŜ inną komisją robione. Do Przewodniczącego
wpłynął wniosek Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa Klimowicza o poszerzenie
porządku obrad w dniu dzisiejszym. Bardzo proszę Pana Pawła Klimowicza o przedstawienie
tego projektu. Pan Paweł Klimowicz, bardzo proszę. Bardzo proszę, no dwie minuty przerwy
Ŝebyście Państwo oddechnęli.  Przerwa jest nieustająca, prawda. Bardzo proszę Panie Pawle
został zgłoszony wniosek przez uprawnioną liczbę Radnych do wprowadzenia do porządku
obrad szeregu druków. Bardzo proszę Państwa Radnych o spokój Ŝebyśmy słyszeli. Bardzo
proszę.

Radny – p. P. Klimowicz
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Bardzo proszę o wprowadzenie druku nr 401 w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji
Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Krakowa. Druku nr 400 w sprawie przyjęcia rezygnacji z
funkcji Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Druku 402 w sprawie wyboru
Przewodniczącej Rady Miasta Krakowa oraz druku 403 w sprawie wyboru
Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Krakowa.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Stwierdzam, iŜ stosowna liczba podpisów zarówno jest pod wnioskiem jak i
pod uchwałą. Zgodnie z procedurą zgłoszoną przez Pawła najpierw będziemy głosowali druk
401 wprowadzenie do porządku obrad tych druków, a następnie będziemy głosowali same
druki. Po pierwsze został zgłoszony druk nr 401 w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji
Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Krakowa. Druk został rozdany Państwu. Formalnie
zapytuję głos „za”, głos „przeciw” temu wnioskowi formalnemu? Nie widzę. W związku z
tym głosujemy wprowadzenie do porządku obrad – przypomnę aby druk został wprowadzony
musi uzyskać bezwzględną większość ustawowego składu Rady czyli 22 głosy. Proszę
Państwa głosujemy wprowadzenie do porządku obrad druku nr 401 w sprawie przyjęcia
rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Krakowa.

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku proszę o
podniesienie ręki?

Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
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Proszę Państwa głosowaliśmy:
28 osób za wprowadzeniem
12 przeciw
0 wstrzymało się od głosu
Wprowadziliśmy druk nr 401.

Kolejny druk to jest druk numer 400 w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji
Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa, druk nr 400. Głos „za”, głos „przeciw” temu
wnioskowi? Bardzo proszę. Proszę Państwa oczywiście, Ŝe nie odczytamy bo to nie jest
głosowanie imienne. Proszę jeŜeli ktoś ma ochotę złoŜyć wniosek o głosowanie imienne, o
reasumpcję teŜ moŜe złoŜyć. W sprawach personalnych z tego co pamiętam nie ma. Proszę
rozumiem, Ŝe głos Pana Radnego został uwzględniony w protokole.  Głos „za”, głos
„przeciw” temu wnioskowi formalnemu o wprowadzenie druku 400 do porządku obrad? Nie
widzę. Głosujemy.

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego druku do porządku obrad proszę
o podniesienie ręki?

Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Dziękuję. Proszę o wynik.

Proszę Państwa głosowaliśmy:
26 osób za
13 przeciwnych
0 osób wstrzymało się od głosu

Przepraszam ale proszę Państwa jeŜeli jest wniosek o reasumpcję to proszę zgłosić w
trybie statutowych, jeŜeli nie ma takiego wniosku to przepraszam ale ja się muszę opierać na
danych, które mi są podawane. Dobrze.

Przechodzimy do kolejnego druku 402 w sprawie wyboru Przewodniczącej Rady
Miasta Krakowa. Głos „za”, głos „przeciw”? Zgodnie z przyjętą procedurą głos „za”, głos
„przeciw” Formalny,  tak, bardzo proszę. Formalny jest zawsze moŜliwy.

Radny – p. P. Sularz
Nie no wątpliwość jest taka chciałem zwrócić uwagę, Ŝe w druku 402 uzasadnienie jest, Ŝe w
związku z przyjęciem przez Radę Miasta rezygnacji itd. Nie przyjęliśmy jeszcze rezygnacji
więc nie wprowadzajmy druku, który konsumuje głosowania nad tamtymi dwoma uchwałami.
Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Rozumiem. Proszę Państwa no racjonalnie. Proszę Państwa Pan Paweł. Pan chce zabrać głos
Panie Pawle? Pan chce zabrać głos, tak, bardzo proszę.

Radny – p. P. Klimowicz
Proszę Państwa to jest projekt więc w projekcie mogą być róŜne rzeczy i moŜe ten projekt nie
być przyjęty, więc jest to sprawa przyszła i niepewna i niewykluczająca się nawzajem.
Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
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Dziękuję. Opierając się na zdaniu Pana Przewodniczącego ja wprowadzam, znaczy poddam
pod głosowanie i to będzie najlepszy miernik tego czy ten punkt powinien zostać
wprowadzony, czy nie do porządku obrad. Mamy wybór 402 wybór Przewodniczącej Rady
Miasta Krakowa. Głos „za”, głos „przeciw” temu wnioskowi formalnemu? Najpierw
formalnie. Głos „za” bardzo proszę, Pan Paweł Sularz. Jeszcze nie głosujemy, na razie są
wnioski formalne, znaczy głosy formalne.

Radny – p. P. Sularz
Panie Przewodniczący! Wysoka Rado!
Głos „za” z mojej strony, znaczy to nie jest takie zaskoczenie. Proszę Państwa ja rozumiem,
Ŝe pełna atmosfera na sali sprzyja takiego rodzaju dyskusji, ja bym chciał Ŝebyśmy się
odrobinę skupili, a zwłaszcza, Ŝe z ogromną przyjemnością i z pełnym przekonaniem
rekomenduję Panią Radwan-Balladę na funkcję Przewodniczącej Rady Miasta Krakowa. Jak
Państwo wszyscy wiedzą w wyniku pewnych decyzji i ze strony mojego klubu równieŜ moja
osoba była brana pod uwagę niemniej jednak uznając nie tylko pierwszeństwo kobiety, ale
pierwszeństwo osoby o niezwykłym charakterze, kobiety, która cieszy się duŜą sympatią i
zaufaniem publicznym, to w końcu lekarz w związku z tym z ogromnym zaszczytem
rekomenduję Państwu kandydaturę Pani dr Radwan-Ballady. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. To był głos „za”. Proszę Państwa głosujemy wprowadzenie punktu, bo
jeszcze. Głos „przeciw”? Bardzo proszę.

Radny – p. B. Kosior
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Chciałbym się tutaj zastrzec nie jest to głos przeciw osobie, głos natomiast jest przeciw
formie jaką przeprowadzamy wybór Przewodniczącej Rady Miasta Krakowa. Myślę, Ŝe nie
dopuszczenie do głosu w tej sytuacji, którzy powinno tutaj po rezygnacji zasiąść ma teŜ swoją
wymogę. Dlatego proszę Państwa będziemy głosować przeciw i zgłaszam wniosek formalny
jeŜeli chodzi o głosowanie imienne Panie Przewodniczący, do wprowadzenia.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Do prowadzenia. Nie, nie, proszę Państwa mówimy o wniosku o wprowadzenie, to nie jest
tajne. Bardzo proszę poniewaŜ został złoŜony wniosek o wprowadzenie i głosowanie imienne.
Nie, nie, chodzi o to czy takie wniosek formalny moŜe być głosowany. Bardzo proszę o
sprawdzenie przez Biuro Rady. Proszę Państwa głosowanie imienne zgodnie z interpretacją
Biura Rady moŜe się odbywać zgodnie z paragrafem 38 ust. 4 w sprawach merytorycznych.
Wprowadzenie punktu do porządku obrad jest sprawą formalną. Nie, nie, to jest sprawa
formalna. Porządek obrad jest sprawą formalną. Merytorycznie jest dyskusja nad punktem, no
taki jest zapis i taka jest interpretacja więc ja nie chcę popełniać błędu ale oczywiście
dopuszczam dyskusję. Pan Radny Kosior.

Radny – p. B. Kosior
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Jak zauwaŜyliście obradujemy w szczególnych warunkach, nie mamy w tej chwili rejestracji i
ten wniosek uwaŜam za jak najbardziej zasady w tej sytuacji. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
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Został złoŜony wniosek. Znaczy proszę Państwa sprawa jest dość prosta, to znaczy trochę
kłócimy o sprawę bo rzeczywiście gdybyśmy siedzieli na zwykłej sali obrad to, to głosowanie
w sensie imiennym byłoby oczywiście. JeŜeli nie usłyszę sprzeciwu to dopuszczę głosowanie
imienne. Nie słyszę sprzeciwu. W związku z tym proszę Komisję Skrutacyjną o
przeprowadzenie głosowania imiennego w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu
dotyczącego wyboru Przewodniczącego Rady Miasta. Wprowadzenie do porządku obrad
Ŝeby była jasność. Bardzo proszę czy w tej sprawie moŜemy powołać Komisję Skrutacyjną?
Kluby proszę o powołanie członków bo nie mam sumienia prosić starej Komisji Skrutacyjnej.
Klub Platformy Obywatelskiej. Bardzo proszę Pan Klimowicz. Pani Marta Suter. Proszę
bardzo. Proszę Państwa szkoda czasu bo naprawdę to moŜemy szybko. Pani Marta wyraŜa
zgodę? WyraŜa zgodę. Proszę jeszcze Klub Radny PiS o przedstawienie kandydatury. Kto
jest, przepraszam? Pan Przewodniczący Kosior kogo wyznacza Klub Radnych PiS? I jeszcze
jedna osoba z NiezaleŜnych bo myślę, Ŝe tak Ŝeby było równo. Rozumiem. W takim razie
klub większy Klub Platformy proszę o drugą osobę. No źle by było Ŝeby tylko Klub
Platformy miał członków w Komisji Skrutacyjnej, bardzo proszę Klub PiS teŜ o
przedstawicieli. Pan Paweł Klimowicz – nie wiem.... Pan Grzegorz Stawowy. Pan Grzegorz
wyraŜa zgodę? Dziękuję. Klub PiS Pan Daniel Piechowicz bardzo proszę. Proszę Państwa
imienne głosowanie czyli będzie wyczytywane nazwisko „za”, przeciw”  lub „wstrzymuje
się” przypomnę do wprowadzenia punktu do porządku obrad potrzebna jest bezwzględna
większość ustawowego składu Rady czyli 22 osoby.

Radna – p. K. Suter
Dobrze.
Pan Bator Jakub
Pan Jakub Bator głosuje  - przeciw
Pan Bobrowski Tomasz – głosuje za
Pan Bystrowski Paweł
Pan Bystrowski Paweł – głosuje za
Pan Chwajoł Janusz
Pan Chwajoł Janusz – głosuje za
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej – głosuje za
Pan Fijałkowska GraŜyna
Pani Fijałkowska GraŜyna – głosuje za
Pan Franaszek Piotr – nieobecny
Pan Franczyk Jan – nieobecny
Pan Garda Bartłomiej – głosuje za
Pan Gilarski Mirosław
Pan Mirosław Gilarski – głosuje przeciw
Pan Hausner Wojciech
Pan Hausner Wojciech – głosuje przeciw
Pani Jantos Małgorzata
Pani Jantos Małgorzata – głosuje za
Pan Klimowicz Paweł
Pan Klimowicz Paweł – głosuje za
Pan Kocurek Bartłomiej
Pan Kocurek Bartłomiej – głosuje za
Pan Kosior Bolesław
Pan Kosior Bolesław – głosuje przeciw
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Pan Kośmider Bogusław
Pan Kośmider Bogusław – głosuje za
Pan Kozdronkiewicz Wojciech
Pan Kozdronkiewicz Wojciech – głosuje przeciw
Pan Maranda Stanisław
Pan Maranda Stanisław – głosuje przeciw
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna – głosuje za
Pani Migacz Katarzyna
Pani Migacz Katarzyna – głosuje za
Pan Mirek-Mikuła Barbara
Pani Mirek-Mikuła Barbara – głosuje za
Pan Kajetan d' Obyrn
Pan Kajetan d' Obyrn – głosuje za
Pan Olszówka Dariusz
Pan Olszówka Dariusz – głosuje za
Pan Osmenda Łukasz
Pan Osmenda Łukasz – głosuje za
Pani Patena Marta
Pani Patena Marta – głosuje za
Pan Piechowicz Daniel
Pani Piechowicz Daniel – głosuje przeciw
Pan Pietrus Włodzimierz
Pan Pietrus Włodzimierz – głosuje przeciw
Pan Pilch Józef
Pan Pilch Józef – głosuje przeciw
Pan Połomski Jerzy
Pan Połomski Jerzy – głosuje za
Pan Rachwał Stanisław
Pan Rachwał Stanisław – głosuje przeciw
Pani Radwan-Ballada Małgorzata
Pani Radwan-Ballada Małgorzata – głosuje za
Pani Sieja ElŜbieta
Pani Sieja ElŜbieta – głosuje za
Pan Stawowy Grzegorz
Pan Stawowy Grzegorz – głosuje za
Pan Stelmachowski Marek
Pan Stelmachowski Marek – głosuje przeciw
Pan Sularz Paweł
Pan Sularz Paweł – głosuje za
Pan Sułowski Krzysztof
Pan Sułowski Krzysztof – głosuje za
Pani Suter Marta
Pani Suter Marta – głosuje za
Pani Tatara Agata

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
To jest podziękowanie za pracę w komisji Pani Marto.
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Radna – p. M. Suter
Dziękuję.
Pani Tatara Agata
Pani Tatara Agata – głosuje przeciw
Pan Wiszniewski Piotr
Pan Wiszniewski Piotr – głosuje przeciw
Pan Włodarczyk Zygmunt
Pan Włodarczyk Zygmunt – głosuje za
Pan Woźniakiewicz Jerzy
Pan Woźniakiewicz Jerzy – głosuje za
Pan Zięba Stanisław
Pan Zięba Stanisław – głosuje za
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Pan Zięba jest. Dziękuję bardzo. Proszę o podsumowanie. Nie trzy, Franaszek i ktoś jeszcze i
Franczyk. Zgadza się 27, 13, 2 nieobecne i jedna jest poza tym. Dokładnie, mnie się to
zgadza. Tak, tak, bardzo proszę.

Radna – p. M. Suter
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie imienne w sprawie wprowadzenia do
porządku obrad druku nr 402 w dniu 30 października:

głosów za 27
głosów przeciw 13
głosów wstrzymujących się 0
nie biorących udziału w głosowaniu 0
nieobecnych osób 2

Stosowne podpisy Komisji Skrutacyjnej. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła do porządku obrad druk nr 402, projekt
uchwały według druku nr 402 w sprawie wyboru Przewodniczącej Rady Miasta Krakowa.

Przechodzimy do kolejnego druku, druk nr 403 w sprawie wyboru
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Głos „za”, „głos przeciw” temu wnioskowi?
Pan Radny Kosior proszę bardzo. Proszę bardzo Pan Radny ma prawo.

Radny – p. B. Kosior
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni!
JeŜeli chodzi o ten druk myślę, Ŝe to jest odpowiedź Państwa, zwracam się do członków klubu
na ten list, który Ŝeśmy skierowali, a więc chodzi o sprawę dalszych negocjacji. Tak to
uwaŜamy, to jest jedna rzecz. Drugą sprawą jest równieŜ jeŜeli moŜna prosić o formalnie ze
względu brak – jak podobnie. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Znaczy chodzi o głosowanie imienne. Bardzo proszę Pan Paweł Sularz w kwestii formalnej.
Przypomnę to jest kwestia formalna, to jest jeszcze „za”, „przeciw” tylko wnioskowi
formalnemu o wprowadzenie.
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Radny – p. P. Sularz
Panie Przewodniczący! Wysoka Rado!
Oczywiście wprowadzenie tych druków jest niezbędne do tego aŜeby moŜna było dzisiaj
wybrać pełny skład Prezydium Rady Miasta Krakowa, od tego zaleŜy dobra rytmika pracy
Rady Miasta. W związku z tym powstrzymywanie tego procesu było na szkodę, nie – na
szkodę Rady Miasta Krakowa, bo ja nie rozumiem, Ŝe Pan Przewodniczący Kosior wspomina
o jakimś liście na mówcy. No nie jest to miejsce na tego rodzaju rozwaŜania, ale obiecuję
Panu, Ŝe jak wyciągnę ze skrytki ten list i jak sądzę znajduje się tam, przeczytam i dam w
odpowiednim czasie w terminie KPA odpowiedź.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Był głos „za”, głos „przeciw” i był wniosek o głosowanie w trybie
imiennym.  W tym samym trybie zapytuję Państwa czy jest jakiś głos „przeciw” przeciwko
trybowi imiennemu. Bardzo proszę.

Radny –
Znaczy ja osobiście mogę głosować,  tym niemniej tutaj juŜ zagłosowałem i niczego się nie
boję. Natomiast sprawa wygląda tak, Ŝe nas obowiązuje Statut Miasta Krakowa, jak ja
pamiętam w sprawach merytorycznych, w sprawach formalnych głosowanie imienne jest
tylko i wyłącznie w sprawach merytorycznych dopuszczalne w świetle statutu. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Tak, zgodnie z tym co poprzednio była mowa ja zaproponowałem na wniosek
Przewodniczącego Klubu PiS dopuszczenie do głosowania imiennego z tego prostego
powodu, Ŝe nie ma tutaj maszynerii, która dawałaby dokumentację. W związku z tym jakby
uznałem, Ŝe poniewaŜ sprawa, znaczy inaczej nie była kontrowersyjna no więc ten punkt
moŜna w głosowaniu imiennym w ten sposób zrobić, tak jak zresztą poprzednio. I decyzją
Przewodniczącego proszę o głosowanie imienne i Komisję Skrutacyjną bardzo proszę o
dokończenie tego głosowania w trybie imiennym. Tak jak było poprzednie bo jeŜeli tam
Ŝeśmy przyjęli no tu musimy być konsekwentni, takie jest zdanie Przewodniczącego. Bardzo
proszę druk nr 403 wprowadzenie do porządku obrad.

Radna – p. M. Suter
Pan Bator Jakub
Pan Jakub Bator głosuje  - przeciw
Pan Bobrowski Tomasz
Pan Bobrowski Tomasz – głosuje za
Pan Bystrowski Paweł
Pan Bystrowski Paweł – głosuje za
Pan Chwajoł Janusz
Pan Chwajoł Janusz – głosuje za
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej – głosuje za
Pan Fijałkowska GraŜyna
Pani Fijałkowska GraŜyna – głosuje za
Pan Franaszek Piotr – nieobecny
Pan Franczyk Jan – nieobecny
Pan Garda Bartłomiej
Pan Garda Bartłomiej – głosuje za
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Pan Gilarski Mirosław
Pan Mirosław Gilarski – głosuje przeciw

Brak dalszego ciągu głosowania nagrania kaset

Radna  - p. M. Suter
Pani Jantos Małgorzata
Pani Jantos Małgorzata – głosuje za
Pan Klimowicz Paweł
Pan Klimowicz Paweł – głosuje za
Pan Kocurek Bartłomiej
Pan Kocurek Bartłomiej – głosuje za
Pan Kosior Bolesław
Pan Kosior Bolesław – głosuje przeciw
Pan Kośmider Bogusław
Pan Kośmider Bogusław – głosuje za
Pan Kozdronkiewicz Wojciech
Pan Kozdronkiewicz Wojciech – głosuje przeciw
Pan Maranda Stanisław
Pan Maranda Stanisław – głosuje przeciw
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna – głosuje za
Pani Migacz Katarzyna
Pani Migacz Katarzyna – głosuje za
Pan Mirek-Mikuła Barbara
Pani Mirek-Mikuła Barbara – głosuje za
Pan Kajetan d' Obyrn
Pan Kajetan d' Obyrn – głosuje za
Pan Olszówka Dariusz
Pan Olszówka Dariusz – głosuje za
Pan Osmenda Łukasz
Pan Osmenda Łukasz – głosuje za
Pani Patena Marta
Pani Patena Marta – głosuje za
Pan Piechowicz Daniel
Pani Piechowicz Daniel – głosuje przeciw
Pan Pietrus Włodzimierz
Pan Pietrus Włodzimierz – głosuje przeciw
Pan Pilch Józef
Pan Pilch Józef – głosuje przeciw
Pan Połomski Jerzy
Pan Połomski Jerzy – głosuje za
Pan Rachwał Stanisław
Pan Rachwał Stanisław – głosuje przeciw
Pani Radwan-Ballada Małgorzata
Pani Radwan-Ballada Małgorzata – głosuje za
Pani Sieja ElŜbieta
Pani Sieja ElŜbieta – głosuje za
Pan Stawowy Grzegorz
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Pan Stawowy Grzegorz – głosuje za
Pan Stelmachowski Marek
Pan Stelmachowski Marek – głosuje przeciw
Pan Sularz Paweł
Pan Sularz Paweł – głosuje za
Pan Sułowski Krzysztof
Pan Sułowski Krzysztof – głosuje za
Pani Suter Marta - za
Pani Tatara Agata
Pani Tatara Agata – głosuje przeciw
Pan Wiszniewski Piotr
Pan Wiszniewski Piotr – głosuje przeciw
Pan Włodarczyk Zygmunt
Pan Włodarczyk Zygmunt – głosuje za
Pan Woźniakiewicz Jerzy
Pan Woźniakiewicz Jerzy – głosuje za
Pan Zięba Stanisław
Pan Zięba Stanisław – głosuje za

Wynik głosowania imiennego w sprawie wprowadzenia do porządku obrad druk 403 z
dnia 30 października 2007 r.:

Głosów za – 27
Głosów przeciw – 13
Głosów wstrzymujących się 0
Nie biorących w głosowaniu – 0
Nieobecnych – 2 osoby

Odpowiednia ilość podpisów komisji.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Stwierdzam, Ŝe Rada przyjęła do porządku obrad projekt uchwały w
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Krakowa, według druku n 403. Proszę
Państwa zgodnie z wprowadzonymi punktami do porządku obrad rozpoczynamy teraz
obradowanie pierwszego wprowadzonego punktu, czyli punktu w sprawie:

PRZYJĘCIE REZYGNACJI Z FUNKCJI PRZEWODNICZ ĄCEGO RADY MIASTA
KRAKOWA

Jest to projekt Grupy Radnych, druk nr 400. Bardzo proszę w imieniu projektodawców
Pana Pawła o przedstawienie tego druku. Pan Przewodniczący Paweł Klimowicz. No juŜ
prawie ostatni raz.

Radny – p. P. Klimowicz
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Dzisiaj popołudniu Pani Katarzyna Matusik-Lipiec złoŜyła pisemną rezygnację z pełnionej
funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Krakowa. W związku z czym bardzo proszę
Państwa Radnych o zaakceptowanie decyzji w związku z wyborem Pani Radnej Katarzyny
Matusik-Lipiec na funkcję Posła Rzeczypospolitej o akceptację jej decyzji. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
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Dziękuję bardzo. Ale przepraszam bo to mamy druk nr 401 w sprawie:

PRZYJĘCIA REZYGNACJI Z FUNKCJI WICEPRZEWODNICZ ĄCEJ RADY
MIASTA KRAKOWA

Pomyliłem się przy prezentacji punktu do porządku obrad. W tej sprawie otwieram
dyskusję. Kto z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ odbyliśmy
czytanie projektu. Ustalam termin składania poprawek i autopoprawek na godzinę 18,55,
19,oo.

Przechodzimy do kolejnego druku, druk nr 400:

PRZYJĘCIE REZYGNACJI Z FUNKCJI PRZEWODNICZ ĄCEGO RADY MIASTA
KRAKOWA

Bardzo proszę Pan Paweł.

Radny – p. P. Klimowicz
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
RównieŜ dzisiaj w godzinach popołudniowych złoŜyłem rezygnację z funkcji
Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa w związku z wyborem na Senatora
Rzeczypospolitej. Bardzo proszę Państwa Radnych o zaakceptowanie mojej decyzji.
Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. No przede wszystkim chciałem i Pani Matusik-Lipiec i Panu Pawłowi
Klimowicz pogratulować. Myślę, Ŝe jest to zaszczyt dla Miasta Krakowa mieć z Rady Miasta
Senatora i Posła, czy Panią Poseł. Serdecznie gratulujemy i otwieram dyskusję w sprawie
projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta
Krakowa. Proszę bardzo Pan Radny Pietrus.

Radny –p. W. Pietrus
Panie Przewodniczący ja mam tylko pytanie komu Pan Przewodniczący Rady Miasta
Krakowa złoŜył tą rezygnację. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
To znaczy ja, bardzo proszę bo rozumiem tu jest  chyba jakieś nieporozumienie. Bardzo
proszę Pan Paweł Klimowicz. Przepraszam bardzo ale przypomnę Państwu, Ŝe ustna
deklaracja złoŜona przez Wiceprzewodniczącego, czy Przewodniczącego jest tak samo
wiąŜąca jak deklaracja pisemna i to co Pan Paweł Klimowicz chwilę temu zrobił było taką
deklaracją, ale rozumiem, Ŝe woli to powiedzieć sam. Bardzo proszę.

Radny – p. P. Klimowicz
JeŜeli nie powiedziałem, Ŝe złoŜyłem tego na piśmie to teraz to stwierdzam, zresztą moŜna to
sprawdzić w sekretariacie Rady Miasta Krakowa, pokój 202.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Zresztą mówię ustna deklaracja, którą Pan Paweł złoŜył chwilę temu jest tak samo
wiąŜąca. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Tak, no
właśnie tak. Rzeczywiście nawet Panu Pietrusowi pokazać mam tutaj pisemną rezygnację
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zarówno Pana Klimowicza, jak i Pani Matusik-Lipiec, przepraszam za moje nie dopatrzenie.
Proszę Państwa stwierdzam, iŜ odbyliśmy dyskusję. Ustalam termin wprowadzenia
autopoprawek na godzinę 18,57, ostateczny termin zgłaszania poprawek 19,oo. To jest
oczywiście uchwała jednoczytaniowa ale do niej teŜ mamy prawo składać poprawki i
autopoprawki. To tyle jeśli chodzi o druki 400 i 401. Kolejny druk dotyczy:
WYBÓR PRZEWODNICZ ĄCEJ RADY MIASTA KRAKOWA

Jest to projekt uchwały według druku 402. Bardzo proszę wnioskodawcę o
przedstawienie tego druku. Czy Pan? Pan Paweł Klimowicz bardzo proszę.

Radny – p. P. Klimowicz
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Do tych wspaniałych słów Pana Pawła Sularza pragnę dodać tylko jedno zdanie, chciałbym
aby osoba, bez wątpienia wspaniała osoba Pani Małgorzaty Radwan-Ballady była osobą dla
Państwa, która potrafi łączyć, jestem o tym przekonany, Ŝe tak się stanie, jej tak i dobre serce,
które mogliśmy poznać przez lata poniewaŜ znam osobiście Panią Małgorzatę od wielu lat na
pewno do tego doprowadzi, takŜe bardzo proszę Państwa szczególnie Radnych Prawa i
Sprawiedliwość o głosowanie za tą kandydaturą, która potrafi jednoczyć i na pewno
zjednoczy całą Radę Miasta Krakowa. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. No po pierwsze mam obowiązek zapytać Panią Małgorzatę Radawa-Balladę
czy wyraŜa zgodę. Bardzo proszę tutaj, no to musi być zaprotokołowane. Muszę Państwu
powiedzieć, Ŝe to byłaby pierwsza Wiceprzewodnicząca, przepraszam Przewodnicząca Rady
Miasta Krakowa i być moŜe nadchodzi era kobiet w Krakowie. Ale powiedziałem? Bardzo
proszę.

Radna – p. M. Radwan-Ballada
WyraŜam zgodę.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
To trzeba głośnie, Ŝeby wyraźnie.

Radna – p. M. Radwan-Ballada
WyraŜam zgodę.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Mamy zgłoszenie na funkcję Przewodniczącego, mamy zgodę kandydata.
Otwieram dyskusję. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę.
Stwierdzam, iŜ odbyliśmy w tej sprawie dyskusję. Ustalam termin składnia autopoprawek na
godzinę 19,oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek godzina 19,02.

Przechodzimy do kolejnego druku:

WYBÓR WICEPRZEWODNICZ ĄCEJ RADY MIASTA KRAKOWA
Druk nr 403. Bardzo proszę w imieniu wnioskodawców, Pana Pawła bardzo proszę o

przedstawienie.
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Radny – p. P. Klimowicz
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Rekomenduję równieŜ osobę Pani Marty Pateny na funkcję Wiceprzewodniczącej Rady
Miasta Krakowa. Pani Marty nie znam tak długo jak Pani Małgorzaty ale jestem przekonany,
Ŝe dała się poznać jako Przewodnicząca Komisji Edukacji z dobrej strony. Mam nadzieję, Ŝe
zostanie Wiceprzewodniczącą i swoje doświadczenie przeniesie juŜ na forum całej Rady,
takŜe bardzo proszę wszystkich Państwa Radnych o poparcie tej kandydatury.
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Zgodnie z procedurą proszę Panią Martę Patenę o wyraŜenie swojego
stanowiska.

Radna – p. M. Patena
WyraŜam zgodę na kandydowanie. A poza protokołem obiecuję tort orzechowy.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo, będziemy trzymali za słowo. Proszę Państwa otwieram w tej sprawie
dyskusję. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ
odbyliśmy czytanie. Ustalam termin składania autopoprawek na godzinę 19,oo,  ostateczny
termin  zgłaszania poprawek na 19,05.

Proszę Państwa w tej chwili będzie króciutka przerwa Ŝeby przygotować głosowanie.
Rozumiem, Ŝe Komisja Skrutacyjna jest w tym samym składzie, jeŜeli nikt nie zaprotestuje.
Nikt nie protestuje. Więc mamy komisję w tym samym składzie. Bardzo proszę o zajęcie
stanowiska i przeprowadzenie głosowania tajnego nad – przepraszam rzeczywiście to mój
błąd, przyjęcie rezygnacji jest w trybie zwykłym. Państwo z Komisji Skrutacyjnej nie muszą
zajmować swoich miejsc. Proszę o przygotowanie się do głosowania. Jeszcze mamy dwie
minuty na zakończenie poprawek. Mamy przerwę dwie minuty Ŝeby terminarz się wyczerpał,
Ŝeby nikt nie kwestionował.  Ogłaszam trzy minuty przerwy.

PRZERWA /3 minuty/

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Ja rozumiem, Ŝe atmosfery się rozluźnia, bardzo proszę Państwa Radnych o powrót na salę.
Bardzo proszę Państwa Radnych o powrót na salę. Przypomnę najpierw będziemy głosowali
przyjęcie rezygnacji Pana Pawła Klimowicza i Pani Katarzyny Matusik-Lipiec z pełnionych
funkcji. Dopiero po przegłosowaniu tych druków będziemy głosowali powołanie. Bardzo
proszę szefów klubów o zgłaszanie gotowości.  Platforma Panie Pawle – gotowa? Bardzo
proszę o sprawdzenie bo potem będzie trudno. Klub PiS gotów? Nie ma przewodniczącego.
Chwilę poczekamy. Trudno. Czy Klub PiS gotów? Tak. Dziękuję. Proszę Państwa
przystępujemy do głosowania. Bardzo proszę Biuro Rady o zajęcie swoich miejsc, Państwa
Radnych takŜe proszę o zajęcie swoim miejsc. Proszę Państwa rozpoczynamy głosowanie.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z
funkcji Przewodniczącego Rady Miasta proszę o podniesienie ręki? Przewodniczącego Rady
Miasta druk nr 400 – równe. Dziękuję.

Kto jest przeciw?
No i tu widać kto jest przyjacielem.
Dziękuję. Jeszcze nie dziękuję. JuŜ dziękuję. Tak, jest.. Dziękuję.
Kto się wstrzymał? Dziękuję.
Proszę o wynik.
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Proszę Państwa głosowaliśmy:
27 za
13 przeciw
brak wstrzymujących się
brak nie biorących udziału w głosowaniu

Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła rezygnację z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta
Krakowa. Dziękuję Panu Pawłowi za rok bardzo intensywnej pracy. Serdecznie dziękujemy.

Rozumiem, Ŝe jeszcze w oświadczeniach, ale to na końcu.

Proszę Państwa kolejny druk dotyczy:

PRZYJĘCIE REZYGNACJI  Z FUNKCJI WICEPRZEWODNICZ ĄCEJ RADY
MIASTA KRAKOWA

Rzecz dotyczy Pani Katarzyny Matusik-Lipiec, druk nr 401. Proszę o przygotowanie
głosowania. Gotowi.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały?  Dziękuję.
Kto jest przeciw? Dziękuję.
Kto się wstrzymał? Dziękuję.
Proszę o wynik.

Proszę Państwa głosowaliśmy:
27 za
13 przeciw
brak wstrzymujących się
brak nie biorących udziału w głosowaniu

Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła uchwałę w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji
Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Krakowa.

Serdecznie Dziękuję Pani Katarzynie Matusik-Lipiec. Dziękuję bardzo.

WYBÓR PRZEWODNICZ ĄCEJ RADY MIASTA KRAKOWA

Proszę Państwa teraz odbędzie się najpierw głosowanie nad wyborem
Przewodniczącej Rady Miasta Krakowa, w tej sprawie nie została złoŜona Ŝadna poprawka
ani autopoprawka. Głosowanie musi odbyć się w trybie tajnym. Bardzo proszę Komisję
Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. Druk 402. Macie Państwo karty. Bardzo proszę
Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania tajnego w sprawie wyboru
Przewodniczącej Rady Miasta Krakowa, druk nr 402l.

Radna – p. K. Suter
Pan Bator Jakub

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Nie, nie kto przeciw tylko pobór druków.  Pieczątka druku przy odbiorze,

Pani – p. K. Suter
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Odebrał kartę.
Pan Bobrowski Tomasz – odebrał kartę
Pan Bystrowski Paweł – odebrał kartę
Pan Chwajoł Janusz – odebrał kartę
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej – odebrał kartę
Pani Fijałkowska GraŜyna – odebrała kartę
Pan Franaszek Piotr – nieobecny
Pan Franczyk Jan – nieobecny
Pan Garda Bartłomiej – odebrał kartę
Pan Gilarski Mirosław – odebrał kartę
Pan Hausner Wojciech – odebrał kartę
Pani Jantos Małgorzata – odebrała kartę
Pan Klimowicz Paweł – odebrał kartę
Pan Kocurek Bartłomiej – odebrał kartę
Pan Kosior Bolesław – odebrał kartę
Pan Kośmider Bogusław – odebrał kartę
Pan Kozdronkiewicz Wojciech – odebrał kartę
Pan Maranda Stanisław – odebrał kartę
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna – odebrała kartę
Pani Migacz Katarzyna  - odebrała kartę
Pani Mirek-Mikuła Barbara – odebrała kartę
Pan d' Obyrn Kajetan – odebrał kartę
Pan Olszówka Dariusz – odebrał kartę
Pan Osmenda Łukasz – odebrał kartę
Pani Patena Marta – odebrała kartę
Pan Piechowicz Daniel – odebrał kartę
Pan Pietrus Włodzimierz – odebrał kartę
Pan Pilch Józef – odebrał kartę
Pan Połomski Jerzy – odebrał kartę
Pan Rachwał Stanisław – odebrał kartę
Pani Radwan-Ballada Małgorzata – odebrała kartę
Pani Sieja ElŜbieta – odebrała kartę
Pan Stawowy Grzegorz – odebrał kartę
Pan Stelmachowski Marek – odebrał kartę
Pan Sularz Paweł – odebrał kartę
Pan Sułowski Krzysztof – odebrał kartę
Pani Suter Marta – odebrała kartę
Pani Tatara Agnieszka – odebrała kartę
Pan Wiszniewski Piotr – odebrał kartę
Pan Włodarczyk Zygmunt – odebrał kartę
Pan Woźniakiewicz Jerzy – odebrał kartę
Pan Zięba Stanisław – odebrał kartę
Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
No, chwila na zastanowienie się. Czujność musi być. Czujność podstawą dowodzenia. Gotowi
jesteśmy Pani Marto? Proszę Państwa porządek będzie taki jak komisja ustali, moŜe być od
środka. Bardzo proszę.
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Radna – p. M. Suter
Proszę Państwa a teraz bardzo proszę Państwa o podchodzenie i oddanie głosu w głosowaniu
tajnym i moŜe tym razem od końca.
Pan Zięba Stanisław
Przygotuje się Pan Woźniakiewicz Jerzy
Pan Zięba Stanisław – oddał głos
Pan Woźniakiewicz Jerzy – oddał głos
Pan Włodarczyk Zygmunt – oddał głos
Pan Wiszniewski Piotr – oddał głos
Pani Tatara Agata – oddała głos
Pani Suter Marta – oddała głos
Pan Sułowski Krzysztof – oddał głos
Pan Sularz Paweł  - oddał głos
Proszę Państwa bardzo proszę na prośbę tutaj członków komisji o złoŜenie karteczki na cztery
bo jest za mały otwór.
Pan Stelmachowski Marek- oddał głos
Pan Stawowy Grzegorz – oddał głos
Pan Sieja ElŜbieta – oddała głos
Pan Radwan-Ballada Małgorzata – oddała głos
Pan Rachwał Stanisław – oddał głos
Pan Połomski Jerzy – oddał głos
Pan Pilch Józef – oddał głos
Pan Pietrus Włodzimierz – oddał głos
Pan Piechowicz Daniel –oddał głos
Pani Patena Marta – oddała głos
Pan Osmenda Łukasz – oddał głos
Pan Olszówka Dariusz – oddał głos
Pan Kajetan d' Obyrn – oddał głos
Pani Mirek-Mikuła Barbara – oddała głos
Pani Migacz Katarzyna – oddała głos
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna – oddała głos
Pani Maranda Stanisław – oddał głos
Pan Kozdronkiewicz Wojciech – oddał głos
Przygotuje się Pan Kośmider
Pan Kośmider Bogusław – oddał głos
Pan Kosior Bolesław – oddał głos
Pan Kocurek Bartłomiej – oddał głos
Pan Klimowicz Paweł – oddał głos
Pani Jantos Małgorzata
Przygotuje się Pan Hausner
Pani Jantos Małgorzata – oddała głos
Pan Jan Hausner Wojciech – oddał głos
Pan Gilarski Mirosław – oddał głos
Pan Garda Bartłomiej – oddał głos
Pan Franczyk Jan – nieobecny
Pan Franaszek Piotr – nieobecny
Pani Fijałkowska GraŜyna – oddał głos
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej – oddał głos
Pan Chwajoł Janusz – oddał głos
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Pan Bystrowski  Paweł – oddał głos
Pan Bobrowski Tomasz – oddał głos
Pan Bator Jakub – oddał głos
Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Komisja udaje się na licznie głosów. A m mamy trzy minuty przerwy, bo powiedzmy pięć
minut przerwy. I zaraz po tym odbędzie się ciąg dalszy.

PRZERWA /5  minut/

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Bardzo proszę o powrót Państwa na salę, będą ogłoszone wyniki wyboru Przewodniczącej
Rady Miasta Krakowa. Bardzo proszę. Wznawiam obrady i proszę o przedstawienie
wyników.

Radna – p. M. Suter
Proszę Państwa o chciałam Państwu i mam ogromny zaszczyć odczytać Państwu protokół
głosowania tajnego na 2. Posiedzeniu XXIV Rady Miasta Krakowa w dniu 30 października
2007 r. w sprawie wyboru Pani Małgorzaty Radwan-Ballady na funkcję Przewodniczącej
Rady Miasta Krakowa.

Komisja Skrutacyjna w składzie:
Marta Suter
Daniel Piechowicz
Grzegorz Stawowy
Po dokonaniu aktu głosowania i obliczenia głosów ustaliła co następuje: ustawowy skład
Rady Miasta 43, kart do głosowania oddano, czyli w głosowaniu wzięło udział 40 osób,
głosów waŜnych, czyli waŜnych głosów kart do głosowania oddano 40, głosów niewaŜnych
chyli niewaŜnych kart do głosowania oddano 0. Radni głosowali:

Za 27 głosów
Przeciw 13 głosów
Wstrzymujących się 0 głosów

W wyniku powyŜszego komisja stwierdza, Ŝe Pani Małgorzata Radwan-Ballada została
wybrana na funkcję Przewodniczącej Rady Miasta Krakowa.

Na tym protokół zakończono i podpisano. Odpowiednia ilość podpisów.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Formalnie stwierdzam podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącej, naprawdę
serdecznie gratuluję. Proszę Państwa 5 minut przerwy.

PRZERWA /5 minut/

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Bardzo proszę o powrót na salę, bardzo proszę. Bardzo proszę Państw Radnych na salę.
Wznawiam posiedzenie i odstępując troszkę od litery Statutu dopuszczę nowowybraną
Przewodniczącą  do głosu. Bardzo proszę Panią Małgorzatę
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Radna – p. M. Radwan-Ballada
Bardzo dziękuję Panie Przewodniczący. Proszę Państwa bardzo, bardzo serdecznie dziękuję
za wybranie mnie na Przewodniczącą Rady Miasta Krakowa. Dziękuję za zaufanie, którym
Państwo obdarzyliście  moją osobę. Dziękuję za ciepłe słowa, które tutaj padły z trybuny na
mój temat, moŜe nawet trochę wyolbrzymione ale bardzo za nie dziękuję. Jak kaŜda kobieta
lubi komplementy więc mi się to bardzo podobało, bardzo serdecznie dziękuję. Proszę
Państwa jestem bardzo wzruszona zwłaszcza faktem, Ŝe nie wiem czy Państwo zwróciliście
uwagę, Ŝe jestem pierwszą kobietą Przewodnicząca w odrodzonym samorządzie. Bardzo się z
tego cieszę i jestem z tego dumna. Proszę Państwa ze swojej strony zobowiązuję się, Ŝe będą
starała się ze wszystkich siłą Ŝeby spełnić Państwa oczekiwana i będę starała się ze
wszystkich sił Ŝeby być Przewodniczącą Rady Miasta Krakowa, nie tylko przewodniczącą
tylko jednego klubu poniewaŜ przewodniczącego juŜ mamy klubu który doskonale spełnia
swoją funkcję, ja obiecuję będę Przewodniczącą Rady Miasta Krakowa. Stawiam na
współpracę. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Proszę Państwa przechodzimy do przedostatniego punktu dzisiejszego
posiedzenia głosowanie w sprawie:

WYBÓR  WICEPRZEWODNICZ ĄCEJ RADY MIASTA KRAKOWA

W ustawowym terminie wpłynęła poprawka, którą Państwu przekazałem. Poprawka,
która brzmi w ten sposób, iŜ paragraf 1 zmienia się na następujący na Wiceprzewodniczącego
Rady Miasta Krakowa wybiera się Pawła Sularza. Bardzo proszę Pana Pawła o wyraŜenie
zgody na to kandydowanie. Bardzo proszę.

Radny – p. P. Sularz
Panie Przewodniczący! Wysoka Rado!
Ja bardzo rozumiem, Ŝe to zgłoszenie ze strony Radnych PiS jest wielkim uznaniem dla mojej
pracy w  Radzie Miasta Krakowa, dziękuję serdecznie, ale obawiam się, Ŝe równieŜ dobrze
moglibyśmy mi zaproponować biskupstwo Essex.. W związku z powyŜszym proszę.......

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
To doskonale.

Radny – p. P. Sularz
Ze strony Państwa tej prośby  nie będę komentować. Dziękuję.

 Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Pan Paweł Sularz nie wyraził zgodny w związku z tym ta poprawka jest
przedmiotowa. Proszę Państwa ja słyszałem Pan Paweł mówił o biskupstwie w Essex  w
południowej Anglii, no to piękno miasto i to nic nie ma wspólnego o czym  Państwo myślą i
ja myślę. Dziękuję. Proszę Państwa przechodzimy do głosowania poniewaŜ ta poprawka jest
bezprzedmiotowa bez zgody Pana Pawła Sularza, proszę o przeprowadzenie głosowania i
będą najpierw wydawane karty, a potem głosowanie tak jak w przypadku Przewodniczącej
Rady Miasta. Bardzo proszę Panią Martę i resztę komisji o zajęcia miejsca i  jest to mam
nadzieję dzisiaj ostatnie głosowanie bo bardzo burzliwej i długiej sesji. Ale jak widać
atmosfera robi się coraz przyjemniejsza. Bardzo proszę.
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Radny – p. M. Suter
Głosowanie w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego – przepraszam.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Proszę o pobranie druku.

Radna – p. M. Suter
Pan Bator Jakub – odebrał kartę
Pan Bobrowski Tomasz – odebrał kartę
Pan Bystrowski Paweł – odebrał kartę
Proszę Państwa tylko od Państwa zaleŜy jak długo to potrwa
Pan Chwajoł Janusz – odebrał kartę
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej – odebrał kartę
Pani Fijałkowska GraŜyna – odebrała kartę
Pan Franaszek Piotr – nieobecny
Pan Franczyk Jan – nieobecny
Pan Garda Bartłomiej – odebrał kartę
Pan Gilarski Mirosław – odebrał kartę
Pan Hausner Wojciech – odebrał kartę
Pani Jantos Małgorzata – odebrała kartę
Pan Klimowicz Paweł – odebrał kartę
Pan Kocurek Bartłomiej – odebrał kartę
Pan Kosior Bolesław – odebrał kartę
Pan Kośmider Bogusław – odebrał kartę
Pan Kozdronkiewicz Wojciech – odebrał kartę
Pan Maranda Stanisław – odebrał kartę
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna – odebrała kartę
Pani Migacz Katarzyna  - odebrała kartę
Pani Mirek-Mikuła Barbara – odebrała kartę
Pan d' Obyrn Kajetan – odebrał kartę
Pan Olszówka Dariusz – odebrał kartę
Pan Osmenda Łukasz – odebrał kartę
Pani Patena Marta – odebrała kartę
Pan Piechowicz Daniel – odebrał kartę
Pan Pietrus Włodzimierz – odebrał kartę
Pan Pilch Józef – odebrał kartę
Pan Połomski Jerzy – odebrał kartę
Pan Rachwał Stanisław – odebrał kartę
Pani Radwan-Ballada Małgorzata – odebrała kartę
Pani Sieja ElŜbieta – odebrała kartę
Pan Stawowy Grzegorz – odebrał kartę
Pan Stelmachowski Marek – odebrał kartę
Pan Sularz Paweł – odebrał kartę
Pan Sułowski Krzysztof – odebrał kartę
Pani Suter Marta – odebrała kartę
Pani Tatara Agnieszka – odebrała kartę
Pan Wiszniewski Piotr – odebrał kartę
Pan Włodarczyk Zygmunt – odebrał kartę
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Pan Woźniakiewicz Jerzy – odebrał kartę
Pan Zięba Stanisław – odebrał kartę

Przystępujemy do głosowania.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. To teraz ciąg dalszy. Jeszcze chwileczkę. Ale ja widzę, Ŝe Radzie słuŜy taka
atmosfera, ta sala słuŜy, ja nie wiem czy to nie jest pomysł na dłuŜej. JuŜ?
Radna- p. M. Suter
W imieniu Komisji bardzo proszę Państwa o składanie tych karteczek na cztery będzie łatwiej
składać. Proszę Państwa bardzo proszę.
Pan Bator Jakub – oddał głos
Pan Bobrowski Tomasz – oddał głos
Pan Bystrowski Paweł – oddał głos
Pan Chwajoł Janusz – oddał głos
Pan Fedorowicz Jerzy Maciej – oddał głos
Pani Fijałkowska GraŜyna – oddała głos
Pan Franaszek Piotr – nieobecny
Pan Franczyk Jan – nieobecny
Pan Garda Bartłomiej – oddał głos
Pan Gilarski Mirosław – oddał głos
Pan Hausner Wojciech – oddał głos
Pani Jantos Małgorzata – oddała głos
Pan Klimowicz Paweł –  oddał głos
Pan Kocurek Bartłomiej – oddał głos
Pan Kosior Bolesław – oddał głos
Pan Kośmider Bogusław – oddał głos
Pan Kozdronkiewicz Wojciech – oddał głos
Pan Maranda Stanisław – oddał głos
Pani Matusik-Lipiec Katarzyna -  oddała głos
Pani Migacz Katarzyna – oddała głos
Pani Mirek-Mikuła Barbara – oddała głos
Pan Kajetan d' Obyrn – oddał głos
Pan Olszówka Dariusz – oddał głos
Pan Osmenda Łukasz – oddał głos
Pani Patena Marta – oddała głos
Pan Piechowicz Daniel – oddał głos
Pan Pietrus Włodzimierz – oddał głos
Pan Pilch Józef – oddał głos
Pan Połomski Jerzy – oddał głos
Pan Rachwał Stanisław – oddał głos
Pani Radwan-Ballada Małgorzata – oddała głos
Pani Sieja ElŜbieta – oddała głos
Pan Stawowy Grzegorz – oddał głos
Pan Stelmachowski Marek – oddał głos
Pan Sularz Paweł – oddał głos
Pan Sułowski Krzysztof – oddał głos
Pani Suter Marta – oddała głos
Pani Tatara Agata – oddała głos
Pan Wiszniewski Piotr – oddał głos
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Pan Włodarczyk Zygmunt – oddał głos
Pan Woźniakiewicz Jerzy – oddał głos
Pan Zięba Stanisław – oddał głos
Dziękuję.
Pan Zięba Stanisław – oddał głos.

Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję komisji. Komisja liczy głosy. Co tu liczyć? No właśnie te 40 głosów? To słychać
Panie Radny. To jest jednak świetna sala. Nie, listę obecności. Ale, nie ja ją mogę przeczytać.
Ja przeczytam. Wiem, wiem, widziałem, no i to. Bardzo proszę o wyniki głosowania. Aha,
coś jeszcze, dobrze, dobrze. Bardzo proszę Państwa Radnych o powrót na salę. Kończymy
przerwę i będą ogłoszone wyniki w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącej Rady Miasta
Krakowa.

Radna  - p. M. Suter
Mam ogromny zaszczyt odczytać protokół głosowania tajnego na 2. Posiedzeniu XXIV Rady
Miasta Krakowa w dniu 30 października 2007 r. w sprawie wyboru Pani Marty Pateny na
funkcję Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Krakowa. Komisja Skrutacyjna w składzie:
Marta Suter
Daniel Piechowicz
Grzegorz Stawowy
Po dokonaniu aktu głosowania i obliczenia głosów ustaliła co następuje: ustawowy skład
Rady Miasta Krakowa 43 osoby, kart do głosowania oddano czyli w głosowaniu wzięło
udział 40 osób, głosów waŜnych czyli waŜnych kart do głosowania oddano 40, głosów
niewaŜnych, czyli niewaŜnych kart do głosowania oddano 0.

Radni głosowali:
za 25 głosów
przeciw – 15 głosów
wstrzymujących się – 0

W wyniku powyŜszego komisja stwierdza, Ŝe Pani Marta Patena została wybrana na funkcję
Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Krakowa.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Stwierdzam podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącej Rady
Miasta Krakowa. Serdecznie gratuję. No trzy minuty przerwy, bo tak jak poprzednio musi się
stać zadość.

PRZERWA /3 minuty/

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Proszę Państwa kończymy przerwę. Proszę Państwa przedostatni punkt
porządku obrad:

OŚWIADZENIA I KOMUNIKATY

I tutaj po pierwsze pozwolicie Państwo, Ŝe ja najpierw formalnie Ŝeby było formalnie
przypominam Państwu Radnym, Ŝe w najbliŜszy poniedziałek, 5 listopada o godz. 12,oo przy
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ul. Wenecja 1 odbędzie się ceremonia odsłonięcia tablicy postaci prof. Karoliny
Lańckorońskiej. Zaproszenia zostały Państwu przekazane do skrytek przed sesją 24
października. Serdecznie zapraszam na tą uroczystość tym bardziej, Ŝe wmurowanie i
odsłonięcie tablicy to realizacja naszej uchwały z 29 sierpnia. Po drugie uprzejmie informuję,
iŜ Radni, którzy zgłosili chęć udziału w  wyjeździe studialnym do Wiednia, który odbędzie
się w terminie 13-15 listopada znajdą w swoich skrytkach szczegółowe informacje dotyczące
wyjazdu na szkolenia. Po trzecie chciałem poprosić Panią Katarzyn Matusik-Lipiec i Pana
Pawła Klimowicza tutaj, pewnie wy teŜ chcecie, takŜe zapraszam. Pani Kasiu serdecznie
gratulujemy i w imieniu Rady Miasta serdecznie gratulujemy i chcemy Ŝeby pani o nas
pamiętała. Wszystkie najlepszego.  No bardzo proszę.

Radna – p. K. Matusik-Lipiec
Szanowni Państwo jeśli pozwolicie chciałam z tego miejsca gorąco Państwu podziękować za
ostatni rok współpracy. To był dla mnie zaszczyt przewodniczyć obradom Rady Miasta
Krakowa i pragnę podkreślić to, Ŝe mimo incydentalnych przypadków tak naprawdę cały
przebieg sesji miał charakter czysto merytoryczny i za to chciałam Państwu podziękować, bo
nie ukrywam, Ŝe na początku jak rozpoczynałam, jak objęłam funkcję Przewodniczącej Rady
Miasta Krakowa najbardziej, tu juŜ teraz mogę powiedzieć obawiałam się takich podchodów
formalnych i przytyków osobistych. I za tą wyrozumiałość na początku i za tą merytoryczną
dyskusję wszystkim Państwu chciałam ogromnie podziękować. Szczególne wyrazy
podziękowania chciałam złoŜyć pracownikom Rady Miasta Krakowa za pomoc i
podpowiedzi i zawsze gotowość do tego Ŝeby pomóc, to było szalenie przydatne zwłaszcza na
początku kiedy zaczynałam, takŜe, bardzo, bardzo serdecznie Państwu dziękuję. Dziękuję
wszystkim Państwu.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Nie najpierw ja Panie Pawle. Proszę Państwa w imieniu Rady Miasta Krakowa serdecznie
chciałem pogratulować Panu Pawłowi  Klimowiczowi jeszcze do godziny temu
Przewodniczącemu Rady Miasta Krakowa za ten rok cięŜkiej pracy i pogratulować mu
wyboru na funkcję Senatora i takŜe z tą sentencją Ŝeby o Krakowie pamiętam i pilnował
naszych spraw w Warszawie. Serdecznie gratuluję.

Radny – p. P. Klimowicz
Szanowni Państwo bardzo dziękuję wszystkich Radnym nie zdajecie sobie sprawy jakie to
było dla mnie ogromne doświadczenie i ile się nauczyłem i bez wyjątku wszystkim dziękuję,
naprawdę. Ubogaciłem się wewnętrznie niesamowicie. Tak, zmieniłem stan podczas kadencji,
no po prostu sukcesy. Dziękuję Panu Zbyszkowi, Pani Joannie, Panie Marcie, wszystkim
pracownikom, a szczególnie mojej asystentce  Pani Barbarze i Pani Dyrektor Beacie
Kowalówce bardzo dziękuję. Do zobaczenia., zawsze zapraszam do hotelu sejmowego. Do
widzenia.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Serdecznie gratuluję jeszcze raz. Proszę ciąg dalszych komunikatów, Pan Jerzy
Woźniakiewicz bardzo proszę.

Radny p. J. Woźniakiewicz
Panie Przewodniczący? Szanowna Rado!
Przeszliśmy juŜ do zupełnie innych tematów ale na koniec oświadczenia chciałbym jeszcze
wrócić do głosowania na ławników i serdecznie podziękować wszystkim członkom zespołu
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opiniującego kandydatów na ławników bo ja swoją opinię wygłaszałem przez 30 sekund,
moŜe minutę natomiast zespół spotykał się kilkakrotnie i przez kilka godzin przeglądał ten –
ponad tysiąc ankiet szukając braków i czytając te opinie. Dziękuję równieŜ pracownikom
Wydziału Organizacji i Nadzoru oraz pracownikom Kancelarii Rady Miasta za pomoc w tej
pracy. Dziękuję Państwu.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Ja jeszcze pozwolę sobie Komisji Skrutacyjnej bo wykonała wczoraj, raczej
tydzień temu, a dziś takŜe potęŜną robotę. Serdecznie dziękuję Pani Marcie, Panu Piotrkowi,
Panu nie Bartkowi, Panu Jakubowi, bo tu mam tutaj taki problem, Panu Łukaszowi i Panu
Bartkowi za pracę przy ławnikach, następne obiecuję na pewno będzie ktoś inny. Ostatni
komunikat. Czy ktoś jeszcze komunikat w tej sprawie? Proszę Państwa Pani
Wiceprzewodnicząca Marta Patena.

Radna – p. M. Patena
PoniewaŜ Pani Przewodnicząca udziela wywiadu więc na mnie spada przyjemny obowiązek,
zaszczyt, zaprosić Państwa na lampkę szampana na górze w pokoju Pani Przewodniczącej.
TakŜe zapraszamy wszystkich i na górze jesteśmy zorganizowane, wszystkich zapraszamy.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Ale zanim Państwo tam pójdziecie spokojne to jeszcze trzeba sprawdzić obecność i proszę o
mówienie.
Pan Bator Jakub – obecny
Pan Bobrowski Tomasz – obecny
Pan Bystrowski Paweł – obecny
Pan Chwajoł Janusz - jest obecny
Pan Fedorowicz – obecny
Pani Fijałkowska – obecna
Pan Franaszek Piotr – nieobecny
Pan Franczyk Jan – nieobecny
Pan Garda Bartłomiej – obecny
Pan Gilarski Mirosław – obecny
Pan Hausner Wojciech – obecny
Pani Jantos Małgorzata – obecna
Pan Klimowicz Paweł – obecny
Pan Kocurek Bartłomiej – obecny
Pan Kosior Bolesław – obecny
Pan Kośmider Bogusław – obecny
Pan Kozdronkiewicz Wojciech – obecny
Pan Maranda Stanisław – obecny
Pan Marta Lipiec-Katarzyna – obecna
Pani Migacz Katarzyna – obecna
Pani Mirek-Mikuła Barbara – obecna
Pan d' Obyrn Kajetan – obecny
Pan Olszówka Dariusz – obecny
Pan Osmenda Łukasz – obecny
Pani Patena Marta – obecna
Pan Piechowicz Daniel – obecny
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Pan Pietrus Włodzimierz – obecny
Pan Pilch Józef – obecny
Pan Połomski Józef – obecny
Pan Rachwał Stanisław – obecny
Pani Radwan-Ballada Małgorzata – obecna
Pani Sieja ElŜbieta – obecna
Pan  Stawowy Grzegorz – obecny
Pan Stelmachowski Marek – obecny
Pan Sularz Paweł – obecny
Pan Sułowski Krzysztof – obecny
Pani Suter Marta – obecna
Pani Tatara Agata – obecna
Pani Wiszniewski Piotr – obecny
Pan  Włodarczyk Zygmunt  - obecny
Pan Woźniakiewicz Jerzy – obecny
Pan Zięba Stanisław – obecny.

Członek zespołu. Serdecznie dziękuję.
Proszę Państwa zamykam posiedzenie dzisiejszej sesji i serdecznie Państwu  dziękuję

i przepraszam za nie udogodnienia.

Stenogram sporządziła:
na podstawie taśm magnetofonowych:
Maria Kurek


